
 

 
 
Број: 10-3/23 
Дана: 18.04.2023 године 
 
 

Извештај са ванредне скупштине ПКАШС и седница Управног и 
Надзорног одбора 

 
 Дана 13.04.2023. године у Великој Плани одржана је ванредна скупштина ПКАШС. 
Скупштина је одржана на захтев чланова скупштине како би се прилагодили новим условима рада 
и реаговали на све теже услове пословања у нашој делатности. 
 Тешка времена у којима се налазимо захтевају од нас да се поново удружимо сви у једну 
кровну организацију која ће да води борбу за испуњење заједничких захтева за измену прописа 
како би успели да се извучемо из кризе у коју сви полако падамо. 
 
 Скупштини је присуствовало 23 представника регионалних центара (укупно их има 12), 
тако да је испуњен услов да сваки регион има најмање једног представника у скупштини. 
 
 План рада скупштине био је следећи: 
 

1. Избор руководства – председника скупштине, председника ПКАШС, генералног секретара 

2. Избор чланова Надзорног и Управног одбора 

3. Измена Статута удружења како би се прилагодили трендовима и новим условима рада 

4. Донети одлуке о висини чланарине и начина учлањења у удружење 

5. Донети одлуке о заједничком деловању и евентуалном ангажовању професионалних услуга 
адвокатских канцеларија како би се изборила на најбољи начин за испуњење наших 
захтева 

6. Заузети јасан став о следећим тачкама: 

a. захтев да имамо члана у радним групама које се баве изменама прописа из 
безбедност саобраћаја а посебно о деловима прописа који се тичу обуке кандидата 

b. измена члана 307. ЗОБС како би спречили субјективну процену разлога за 
одузимање дозволе за рад и лиценци кадрова него те разлоге јасно дефинисати 

c. укидање или смањење ПДВ 

d. законска обавеза за дефинисање минималне и максималне цене од стране МУПа 
односно Владе РС како би спасили квалитет обуке 

e. поновно организовање традиционалних окупљања ауто школа Србије једном 
годишње  

7. разно – али оно најпотребније у овом тренутку 

 

Истог дана одржане су и седнице Управног и Надзорног одбора. 



 

На скупштини и седницама донете су следеће одлуке: 

1. За председника скупштине изабран је Милан Мудринић из Новог Сада, за председника 
ПКАШС изабран је Слободан Милошевић из Вршца он је у исто време и председник 
Управног одбора, његов заменик је проф. Иштван Бодоло из Новог Сада. За генералног 
секретара изабран је Младен Рашета из Апатина. 

2. Изабран је Надзорни одбор чији су чланови Александра Конц, Дарко Апић и Душко 
Ремовић. За председника одбора изабран је Дарко Апић. 

3. Измењен је статут који ће након сређивања текста бити објављен на сајту ПКАШС 
(www.autoskolesrbije.org). 

4. Донете су одлуке да на следећем састанку управног одбора оснујемо и следеће групе: 

a. комисија за унапређење обуке и струке 

b. комисија за организовање семинара и сусрета 

c. одбор за правну помоћ члановима 

d. комисија за рад са финансијким институцијама - ради стицања повољнијих услова 
набавке возила, осигурања и горива 

5. Донета је одлука да од априла чланарина буде у висини минималне цене мото часа са 
ПДВом за B категорију што у овом тренутку износи 1200 динара. Чланарина ће се плаћати 
на период од 6 месеци унапред и од ње директно зависи чланство у ПКАШС.  
Овај износ мора да се плаћа јер је то једини начин да обезбедимо професионалну помоћ и 
руководство. 

6. Приликом учлањења потписиваће се приступница-уговор који ће обавезати чланове да 
плаћају чланарину. 

7. У што краћем времену израдићемо апликацију која ће служити за комуникацију само 
чланова ПКАШС и исту ће користити и чланови управног одбора и одбора за правну помоћ 
и моћи ће да пружају савете и помоћ само онима који се налазе у апликацији као чланови. 
Више неће бити дозвољено да ови људи пружају помоћ колегама који нису чланови ПКАШС. 

8. Дат је предлог да се ауто школе из Београда поново окупе и да предложе још два члана 
управног одбора јер оне чине најбројнију групу ауто школа у односу на друге регионе. 

9. По питању најтежих проблема са којима се суочавамо заузети су следећи ставови: 

a. обавезно тражити и изборити се да наш човек буде члан радне групе која се бави 
израдом новог ЗОБСа. Од овога не смемо одустати јер то је једино начин да 
позитивно и у правом тренутку утичемо на будуће прописе. 

b. основана је група из редова представника региона која има задатак да деловањем у 
скупштини Србије посланичким групама скрене пажњу на овај проблем и преко њих 
утиче на Владу РС да овај члан ЗОБСа измени. 

c. смањењем ПДВа додатно олакшавамо кандидатима да дођу до дозволе, али притисак 
по овом питању за сада нећемо да вршимо јер ако се изборимо за повећање 
минималне цене већина нас аутоматски улази у ПДВ 

d. законска обавеза МУПа да предложи минималну и максималну цену мора да се 
испоштује и ово је један од најбитнијих циљева који морамо да остваримо 

e. традиционални скупови ауто школа морају поново да се покрену, за сада планирамо 
да ове године то буде одржано у семптембру или октобру и за организацију биће 
надлежни моравички и златиборски окрузи 

 

 

http://www.autoskolesrbije.org/


Прве активности ПКАШС у наредном периоду 

 

 Ове године сву енергију улажемо у решавање горућих и основних проблема наше струке и 
предлоге за израду новог ЗОБСа који би требaо да буде завршен до краја године. 

 Прва од активности биће прикупљање потписа за петицију која ће подржати рад управног 
одбора на остваривању циљева из тачке 9. закључака са скупштине ПКАШС. У петицији ће бити 
захтевано да се потписом подржи рад на следећим тачкама: 

1. човек у радној групи за израду прописа 

2. хитна измена члана 307. и то пре израде нобог ЗОБСа 

3. захтев за испуњење обавезе за дефинисање минималне и максималне цене 

Очекујте да вас неко од координатора контактира по питању чланства и потписивања ове 
петиције коју би требали потписати без обзира да ли желите да будете члан ПКАШС или не. Ова 
три захтева су универзална и треба да их потпишу и власници и радници у ауто школама јер 
њиховим испуњењем сви многоструко добијају. 

 

 

Младен Рашета 

 

 


